

## Deltagare Svemo

Robert Svensson	Ordförande
Åke Knutsson	Vice Ordförande
Anja Claesson	Ledamot
Lars Pärnebjörk	Ledamot
Ola Hansson	Ledamot
Ulla Peterson	Ledamot
Jonas Gustafsson	Ledamot
Per Westling	Generalsekreterare
Jamie Roshage Spörndli	Biträdande Generalsekreterare
Anna Wilhelmsson	GS Koordinator
Martin Jarl	Ekonomichef

## Gäster

Roger Clemenson	Sammanställande Valberedningen
Håkan Leeman	Hedersordförande Svemo (från 5.13)

### 1. Mötets öppnande samt godkännande av dagordningen

Ordförande Robert Svensson öppnade dagens möte och den utskickade agendan godkändes

### 2. Val av justerare

Jonas Gustafson valdes att justera dagens protokoll.

### 3. Föregående protokoll

Styrelseprotokoll 2022–12 godkändes och lades till handlingarna.

### 4. Resultatrapport (MJ/RS)

Resultatrapporten för november månad visar ett utfall som är något bättre än budget för perioden januari till november månad.

## 5. Ärenden

### 5.1 Träffpunkt Svemo vår 2023 (RS)

#### Bakgrund:

Under våren vartannat år bjuder Svemo normalt in Distrikten till en Träffpunkt.

För att få ett bättre utbyte mellan Distrikt och Sektioner skulle det vara bra att hålla denna Träffpunkt tillsammans i stället för att dela upp Träffpunkten som det gjorts tidigare.

#### Beslut:

Styrelsen beslutade att Träffpunkt Svemo vår 2023 planeras till den 11 mars för Distrikt och Sektioner samt att man även föreslår dessa att hålla sina respektive sektionsmöten den 12 mars för att få en intressant och givande helg tillsammans. I samband med dessa möten hålls även ett möte för våra internationella delegater/IDG-gruppen.

Styrelsen beslutade sätta ihop en arbetsgrupp gällande innehåll på Träffpunkten.

Gruppen ska bestå av Ulla Peterson, Jonas Gustafsson samt kanslipersonal.

Kansliet får i uppdrag att skicka ut kallelse så fort som möjligt.

### 5.2 Svemo styrelse mötesagenda 2023 (RS)

#### Bakgrund:

Svemo styrelses mötesplan för 2023 har reviderats med några nya datum och platser.

#### Beslut:

Styrelsen fastställde mötesplanen för 2023, och gav kansliet i uppdrag att kommunicera denna till berörda personer och organisationer.

## 5.3 Enklare licenssystem (PW)

### Bakgrund:

Svemo har under mycket lång tid haft ett detaljerat licenssystem där det i stort sett finns licenser för varje sport/gren/klass/tävlingstyp/ålder etc. Varje gång en ny sport introduceras skapas en ny specifik licens. Vi har idag en bra bit över 200 olika licenstyper som ska skapas och hanteras i TA-systemet och är kopplas till alla olika sporter/grenar/tävlingstyper etc. Det är en mycket komplex situation som skapar stor förvirring hos förarna, komplicerar administrationen och gör driften av TA-systemet tung.

Styrelsen diskuterade situationen, licenser och kopplingar till tävlingarna. Driften av TA-systemet och den för förarna svårnavigerad licensdjungeln. I skenet av att Svemo på något sätt måste hantera en uppbyggnad av ett nytt tävlingsadministrativt system, borde ett enklare licenssystem kunna tas fram innan man drar i gång ett nytt IT projekt.

Det är samtidigt så att vi ser ett relativt stort tapp på antalet licenser och en analys av orsakerna till detta har gjorts.

### Beslut:

Styrelsen uppdrog åt kansliet att utreda frågan om hur ett nytt licenssystem med ett fåtal olika licenstyper kan utformas och hur dessa kan kopplas till en ny tävlingsklassificering som speglar licensklasserna. Rapporten ska presenteras som fördelar/nackdelar med ett nytt system och ta med samtliga användares perspektiv. I analysen ska ingå hur ett antal andra nationer i Europa har utformat sina system idag, samt deras upplevelse. Rapporten ska kunna läggas fram så att detta kan diskuteras vid träffpunkten och styrelsemötet i Mars.

Styrelsen uppdrar samtidigt åt kansliet att föreslå åtgärder kopplat till analysen som gjorts gällande licenstappet.

## 5.4 Tillsättning av sektionsmedlemmar (RC)

### Bakgrund:

Styrelsen ska vid sista mötet för året tillsätta sektionsmedlemmar.

### Beslut:

Styrelsen tog del av underlag som Valberedningen presenterade. Styrelsen tillsatte sektionsmedlemmar enligt följande:

### Motocrossektionen:

Tommy Allansson sammankallande, utsågs t.o.m. 31 december 2024

Malin Nylund Ledamot, sitter kvar t.o.m. 31 december 2023.

### Endurosektionen:

Göran Bengtsson sammankallande, sitter kvar t.o.m. 31 december 2023.

Patricia Eneroth Ledamot, utsågs t.o.m. 31 december 2024.

Johan Andersson Ledamot, utsågs t.o.m. 31 december 2024.

### Trialsektionen:

Madeleine Englund sammankallande, sitter kvar t.o.m. 31 december 2023.

Börje Andermård Ledamot utsågs t.o.m. 31 december 2024.

Urban Claesson Ledamot utsågs t.o.m. 31 december 2023.

Frank Sundberg Ledamot utsågs t.o.m. 31 december 2023.

Lars-Ivar Westgaard Ledamot utsågs t.o.m. 31 december 2024.

## 5.5 Representation distriktens årsmöten (RS)

### Bakgrund:

Under februari månad håller distrikten sina årsmöten och styrelsens kontaktpersoner är på plats på respektive möte samt informerar om Svemo.

### Beslut:

Styrelsen beslutade att respektive kontaktperson pratar med sitt distrikt om datum för mötet och om man inte själv kan närvara ordnar kontaktpersonen en ersättare från styrelsen.

## 5.6 Beslut om budget och verksamhetsplaner 2023 (MJ)

### Bakgrund:

Budgetprocessen 2023 fortsätter enligt tidplanen och vid styrelsens decembermöte är målsättningen att budget för 2023 kommer att fastställas.

### Beslut:

Styrelsen beslutade att fastställa budget och verksamhetsplaner för 2023.

## 5.7 SM-veckan vinter 2024 (MJ)

### Bakgrund:

SM-veckan är en årlig företeelse som arrangeras av Riksidrottsförbundet (RF) där Svemo ofta deltar med någon eller några av våra sporter. Nu är alla formella beslut tagna och det är nu helt klart att det blir Luleå och Boden som tillsammans ska stå värd för SM-veckan vinter 2024.

## Beslut:

Svemo styrelse beslutade att Svemo ska ansöka om deltagande i SM-veckan vinter 2024 i Luleå/Boden med följande sporter:

- X-Trial
- Snöskoter Stadioncross

## **5.8 VM-ansökan Motosurf (JRS)**

### Bakgrund:

Kungliga Motorbåt Klubben har inkommit med en ansökan om att anordna VM i Motosurf 10–13 augusti 2023 i Båstad. Motosurf är en gren som funnits inom UIM sedan 2019 men inte riktigt hittat till Sverige, förrän nu.

### Beslut:

Styrelsen beslutade att godkänna Kungliga Motorbåt Klubbens ansökan om att arrangera VM i Motosurf 2023 givet att Utsikt Kommunikation AB som går in som ekonomisk garant för evenemanget.

## **5.9 Val samt motioner till RIM 2023 (RS, JG)**

### Bakgrund:

Inför Riksidrottsmötet i maj pågår diskussioner mellan ett antal förbund om att lägga fram gemensamma motioner.

### Beslut:

Styrelsen beslutade uppdra åt Jonas Gustafsson, Jamie Spörndli samt Robert Svensson att skicka in förslag på kandidater till val och eventuella motioner till RF, Jonas Gustafsson, Jamie Spörndli samt Robert Svensson ska även sammanställa förslag på hantering av remisser som styrelsen kan ta beslut om vid januarimötet.

## 5.10 Ansökan SGP3/VM 250cc Semifinaler, Västervik (OH)

### Bakgrund:

Trackracing har inkommit med ansökan för att SGP3/VM Semi 250cc i Västervik under juli 2023

Efter att ha arrangerat ett flertal lyckade deltävlingar i Lag-VM vill Trackracing även ge Västervik möjligheten att arrangera de ungas VM.

### Beslut:

Styrelsen beslutade att tillstyrka ansökan.

## 5.11 Kunglig Medalj (ÅK, RS)

### Bakgrund:

Kungliga medaljkommittén samlas en gång per år i januari för att under ledning av Prins Carl Philip utse värdiga mottagare till Kunglig Medalj. Samtliga motorförbund är representerade, och har förslagsrätt. Svemos tradition är att vara restriktiva med nomineringar till denna den finaste utmärkelsen inom svensk motorsport.

### Beslut:

Styrelsen diskuterade ärendet och tog beslut.

## 5.12 Ansökan EM 250cc Pairs Cup, Motala (OH)

### Bakgrund:

Trackracing har inkommit med ansökan för att arrangera EM 250cc Pairs Cup under juli 2023

250cc är en relativt ny ungdomsklass och första gången vi har möjlighet att arrangera denna typ av tävling.

## Beslut:

Styrelsen beslutade att tillstyrka ansökan.

## **5.13 Brev till Svemo styrelse från Miljökommittén (AC)**

### Bakgrund:

Sedan en längre tid har det nu pågått diskussioner och försök till förslag inom Svemo, både från styrelsens och Miljökommitténs sida, om vilken sorts miljö- och hållbarhetsplan man ska använda sig av inom Svemo, huruvida den ska revideras och anpassas till Agenda 2030/2045 inklusive de 17 klimatmålen från FN som i alla sammanhang numera hanteras och används av alla instanser, myndigheter och organisationer, nationellt och internationellt.

### Beslut:

Miljökommittén ges mandat och förtroende för att jobba fram en agenda 2030/2045 som är synkat med FIM och UIMs´s miljöagenda. Miljökommittén har sökt och kommer få beviljat RF medel för att kartlägga och driva detta arbete.

## **6. Rapporter**

### **6.1 Licensrapport (MJ)**

Statistiken visar att licenserna har minskat och styrelsen har därför givit uppdrag åt kansliet att komma med förslag till åtgärder efter den analys som gjorts.

### **6.2 Säkerhet (UP)**

Den 5 december hade 4920 personer gjort eller påbörjat den vid licensuttag obligatoriska utbildningen "Return to Race och hjärnskakning" på IUP (Idrottens utbildningsplattform). Det är en ökning med ca 150-200st per dag. Snart är minder än hälften kvar.

Alla sektioner har fått i uppgift att se över sina fokusområden och återkomma med en uppdaterad plan senast den 15 januari.



Säkerhetsrådet hade sitt sista möte för året måndag den 5 december. På det mötet berättade Tony Olsson att han from årsskiftet kommer att lämna över till Philip Lund. Säkerhetsrådet tackade Tony för mycket väl genomfört arbete och välkomnade Philip.

Tony kommer att sammanställa en gemensam manual/checklista för besiktning av hjälmar. Den kommer att införas som bilaga D i Svemo NT (Nationella Tävlingsreglemente).

Ola Hansson, trackracing lyfte och diskuterade olika lösningar med avseende på avspärningar och staket.

Mötet pratade även om FIM:s Homologerings program för hjälmar fas 2. FIM startade 2016 ett homologerings program för hjälmar med fokus på Circuit Racing (Asfaltsporterna). Detta har i samarbete med hjälmtilverkarna varit en lång process, men man ser idag att säkerhetsnivån har ökat markant för förarna. Nu går man in i fas 2 som gäller Off-Road, (Motocross, Enduro, Speedway och övriga CrossCountry tävlingar). Fr.o.m. 2025 kommer FIM homologerade hjälmar att vara starkt rekommenderade i FIM,s mästerskapstävlingar för att från 2026 bli obligatoriska. Säkerhetsrådet/ Svemo följer diskussionen.

Nästa möte beslutades till 6 februari.

Medicinska rådet planerar sitt kommande möte i mitten på december alternativt början på januari.

## 6.3 Kansli och personal (JRS)

Höstens rekryteringsprocesser:

- Emelie Rahm har tillträtt som koordinator för asfaltssporterna den 26 november 2022.
- Linda Angelison Lindkvist har tackat ja till tjänsten som digitaliserings- och systemansvarig och börjar 1 mars 2023.

Det har tagits fram en underhållsplan för fastigheten som sträcker sig över 50 år.

## 6.4 FIM General Assembly (RS, JRS)

Helgen 1–4 december hölls FIM:s General Assembly i Rimini, Italien. Från Svemo deltog Per Westling, Martin Jarl, Robert Svensson och Jamie Spörndli. En viktig händelse vid FIM General Assambly var att Martin Jarl, tillträdande GS i Svemo valdes in som revisor i FIM. En position som ytterligare stärker Svemos internationella ställning som ett av världens ledande länder inom motorcykel- och snöskotersport.

Förutom det så valdes sittande ordförande samt en ledamot om och två nya ledamöter valdes in i styrelsen.

Den svenska världsmästaren i isracing Martin Haarahiltunen premierades på FIM Awards under lördagskvällen.

## 6.5 NMC möte i Rimini (PW, RS)

Vid FIM mötet i Rimini höll NMC ett lunchmöte för att återrapportera och följa upp några av punkterna som diskuterades vid NMC mötet i Oslo.

1. Barns deltagande i arrangemang i övriga nordiska länder. Frågan visade sig vara något mera komplex än vad som framgått tidigare. Gruppen är dock överens om några förutsättningar:
  - Varje land avgör vilka licenser som respektive lands barn ska ha för att få delta i övriga nordiska länders barnverksamhet. (Inga gemensamma licenser)
  - Respektive lands regler, reglementen och klassindelningar gäller för alla som kommer dit. (Inga gemensamma regler)
  - Respektive land avgör eventuella åldersgränser som ska gälla för deras barn (Det kopplas alltså till licensen)
  - Respektive land garanterar att samtliga barn har en försäkring som ingår i licensen samt att försäkringen är giltig i övriga nordiska länder. (Inget land har några problem med det)
  - Inget land "öppnar" för några mästerskapstävlingar för barn från övriga nordiska länder. (Det är barnvänliga tävlingar och arrangemang som gäller)

Givet dessa förutsättningar uppdrogs åt Svemos nuvarande GS att sätta samman ytterligare ett dokument som reglerar överenskommelsen och sedan få det godkänt av styrelsen i vart och ett land. Därefter kan verksamheten starta.

2. Frågan om en mera formaliserad nordisk organisation har diskuterats en tid. Ett förslag till struktur kommer att tas fram av Svemos nuvarande GS samt NMF GS under kvartal ett 2023.

- 
3. Ett gemensamt upplägg för en VM serie i Snowcross diskuterades. Händelseutvecklingen hos FIM/promotorn har gjort att en sådan process eventuellt kan ges längre tid. Med viss förvåning kan man konstatera att Turkiet nu givits uppdraget att arrangera VM i Snowcross i mitten av mars 2023!? Så frågan om ett gemensamt nordiskt upplägg kan bli aktuellt först 2024. SML GS och ordförande gavs uppdraget att föra dialogen med FIM och Infront /promotorn.

## 6.6 SML 100 år (PW, RS)

Det Finska Motorsportförbundet, SML, firade sitt hundraårsjubileum den 12 november 2022 i Lahti.

Svemo representerades vid jubileet av ordförande Robert Svensson och GS Per Westling. Svemo var det enda nordiska förbundet som var på plats. I vederbörlig ordning överlämnades present av ordföranden som även höll ett anförande. Vi kan konstatera att det finns en mycket stark och ömsesidig relation mellan SML och Svemo med mycket hög samsyn i de flesta frågor.

Tillställningen bevistades även av FIM presidenten Jorge Viegas samt Svemo hedersordförande Håkan Leeman. Under programmet delades en stor mängd priser ut.

## 6.7 SVERA Förbundsmöte (JG)

På SVERA förbundsmöte valdes Pelle Larsson till ordförande för förbundet. Propositionen om att påbörja upplösning av förbundet föll men mötet fattade beslut om att lämna Riksidrottsförbundet. Sporten finns naturligtvis kvar i Svemo men beslutet kring nedläggningen av SVERA skjuts framåt.

## 6.8 Riksidrottsforum (JRS, JG, MJ)

Det var en blandning av föredrag och gruppsamtal om ämnena nedan:

- 1: Hur långt har vi kommit med Strategi 2025
- 2: Elitidrottsatsning
- 3: Att leda i komplexitet
- 4: Idrottens framtidsfrågor

4A: Vad blir viktigt i strategin i framtiden

4B: Digitalisering

5: Översyn av RF distriktsstruktur

6: Ekonomiska stöd

7: Trygg idrott

Sammanfattning:

Även om inte alla var överens var det ganska tydligt att fokusera på vår verksamhet, idrott, och inte på andra saker var åt det håll rörelsen rör sig. Det pratades också mycket kring elitsatsningar men lite kring bredd. När det rör digitalisering pratade vi mycket om att det ställs ökade krav på våra tjänster, att fler och fler förutsätter att vi ska förenkla det mesta och att det ska kunna göras i en telefon.

## 6.9 Rapport från SF Dialog (JG)

SF-Dialogen (Riksidrottsstyrelsen och de olika specialidrottsförbunden, ordföranden och GS, bjuds in) innehöll denna gång framför allt 3 punkter, Digital strategi, RF:s kod för demokratisk styrning och återstartsstöd.

När det gäller digitalisering är det ganska positivt, Elisabeth Borg som är IT-chef ger ett kunnigt intryck och även om det tar tid verkar arbetet gå åt öppna system där vi kan koppla in oss.

När det gäller nästa återstartsstöd kommer beslut efter 7:e december. Notera att det kan användas till digitalisering.

RF:s kod för demokratisk styrning har styrelsen själva fattat beslut om men rör alla SF och eventuellt SDF och större föreningar. Den talar om för oss massa saker kring demokrati, transparens och hur vi skall förhindra korruption.

## 6.10 Rapport från styrelsens kontaktpersoner (samtliga)

Samtliga kontaktpersoner kompletterade sina skriftliga rapporter från sina respektive distrikt- och kontaktpersonsområden.

## 7. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är lördagen den 21 januari 2023 i Stockholm.

# Protokoll styrelsemöte nr 13 2022

2022-12-10 Stockholm

---

## 8. Avslutning

Ordförande Robert Svensson avslutade dagen möte.

Vid protokollet

Ordförande

Anna Wilhelmsson

Robert Svensson

Godkänt via mejl 2022-12-19

Justerare

Jonas Gustafsson

Godkänt via mejl 2022-12-19